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RM.0002.8.2016 

P R O T O K Ó Ł Nr XXIV/16 
Z SESJI 

Rady Miejskiej Stronia Śląskiego 
z dnia 27 czerwca 2016 roku 

 

XXIV sesja Rady Miejskiej odbyła się w dniu 27 czerwca 2016 roku 
w Stroniu Śląskim, rozpoczęła się o godzinie 10:00, zakończyła się o godzinie 
14:05. Obradom przewodniczył Pan Ryszard Wiktor. 

Protokolantem była Agnieszka Gawron. 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Pan Ryszard Wiktor Przewodniczący Rady Miejskiej o godzinie 10:00 

otworzył XXIV sesję Rady Miejskiej Stronia Śląskiego, przywitał wszystkich 
zebranych. Następnie stwierdził prawomocność obrad, na sali obecnych było 

14 radnych, lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
  

Porządek obrad. 

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 

4. Ocena stanu służby zdrowia na terenie gminy Stronie Śląskie.  

 
Temat przygotowuje Komisja Oświaty, Sportu i Zdrowia.  

5. Informacja o przygotowaniu wypoczynku dla dzieci i młodzieży 

w okresie wakacyjnym w gminie Stronie Śląskie. 

6. Przedstawienie planu pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej Stronia 

Śląskiego na II półrocze 2016 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

położnych we wsi Stary Gierałtów - gmina Stronie Śląskie – projekt  
nr 1. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia i realizacji „Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej Gminy Stronie Śląskie” – projekt nr 2. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania nieruchomości 

niezabudowanych, położonych w obrębie wsi Stara Morawa, na rzecz 
Sołectwa Stara Morawa – projekt nr 3. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Stronia Śląskiego na II półrocze 2016 roku – projekt nr 4. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej 

Stronia Śląskiego Nr XVI/102/15 z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stronie Śląskie – 

projekt nr 5. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stronie Śląskie 
na 2016 rok – projekt nr 6. 

13. Sprawozdanie Burmistrza Stronia Śląskiego z bieżącej działalności 
w okresie między sesjami. 

14. Interpelacje radnych. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 

16. Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

17. Zakończenie XXIV sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 

Ustalenie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Wiktor, zapytał zebranych, 
czy są wnioski o zmianę porządku obrad. Pan Zbigniew Łopusiewicz 

Burmistrz Stronia Śląskiego poinformował, iż w dniu 20 czerwca br. wystąpił 
z pismem do Pana Ryszarda Wiktora Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Stronia Śląskiego o wprowadzenie do porządku obrad pięciu uchwał 

w terminie siedmiu dni przed planowanymi obradami sesji Rady Miejskiej 
Strona Śląskiego, co pozwoliło na zaopiniowanie uchwał przez komisje stałe 
Rady Miejskiej. W związku z zaproponowanymi zmianami, Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał nowy porządek obrad pod głosowanie. Nowy porządek 
został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 
Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 

 

Protokół z XXIII sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego z dnia 
31.05.2016 roku. Został przyjęty jednogłośnie, 14 głosami „za”.  

 
Ocena stanu służby zdrowia na terenie gminy Stronie Śląskie. 

 

Pani Magdalena Laskowska Przewodnicząca Komisji Oświaty Sportu 
i Zdrowia Rady Miejskiej Stronia Śląskiego wprowadziła do zebranych 
do tematu.  

 
Pan Ryszard Wiktor Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

informację, na okoliczność odbytych spotkań i prowadzonej korespondencji 
przez członków Rady Miejskiej Stronia Śląskiego i  przedstawicieli 
Burmistrza Stronia Śląskiego  w przedmiotowej sprawie. Przewodniczący 

Rady wyraził zaniepokojenie podejściem do opieki zdrowotnej z perspektywy 
„za biurka”, przelicznika mieszkańców w gminie, nie uwzględniając potrzeb 
zabezpieczenia opieki medycznej dla dużej ilości gości odwiedzających teren 
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Gmin Stronie Śląskie i Lądek Zdrój. 

 
Pani Jadwiga Radziejewska Dyrektor Zespół Opieki Zdrowotnej 

w Kłodzku omówiła zakres świadczonych usług medycznych 
dla mieszkańców powiatu kłodzkiego, odczytała również fragment pisma, 
które zostało wystosowane do Wojewody Dolnośląskiego z prośbą 

o uwzględnienie na terenie gmin turystycznych Stronie Śląskie i Lądek Zdrój 
zmiany zespółu ratownictwa medycznego z podstawowego na specjalistyczny. 
Pismo podpisał Pan Maciej Awiżeń Starosta Kłodzki. Pani Dyrektor 

poinformowała, że w piątek (24 czerwca br.) podpisała aneks do umowy 
w zakresie ratownictwa medycznego i niestety nie uwzględniono prośby 

o zmianę zespołu ratownictwa medycznego z podstawowego  
na specjalistyczny.  

 

Pani Aneta Drozdowska Pełnomocnik Zarządu ds. Jakości Leczenia 
w Specjalistycznym Centrum Medycznym w Polanicy Zdroju, poinformowała, 

że również szpital w Polanicy Zdrój ma aneksowaną umowę na świadczenie 
usług medycznych do czerwca 2017 r.  

 

Pani Urszula Łączyńska przedstawiciel Niepublicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej "MEDICUS" s.c. w Stroniu Śląskim wyjaśniła, iż również ośrodki 
zdrowia działają „tak jak fundusz na to pozwala”, ścisłe godziny otwarcia, 

brak negocjacji, ogranicza możliwość działania, pomimo chęci personelu 
medycznego do wsparcia mieszkańców gminy brakuje narzędzi 

do świadczenia usług medycznych w dni wolne od pracy. 
 
Pani Joanna Chromiec Dyrektor Wojewódzkiego Centrum Psychiatrii 

Długoterminowej, zaproponowała, aby działać w jednym obszarze i urealnić 

wymagania, które mamy, jako mieszkańcy wobec władz, które decydują 

o przyznaniu środków finansowych na świadczenie usług medycznych. 

Niestety żadna placówka na terenie naszych dwóch gmin nie jest w stanie 

zapewnić „w miejscu” całodobowego dostępu do laboratorium analitycznego 

oraz do diagnostyki obrazowej. Pani Dyrektor wnioskowała, aby skupić 

wszystkie siły na zapewnieniu dodatkowego specjalistycznego zespołu 

ratownictwa medycznego. 

 

Pani Gabriela Janiszewska Radna Rady Miejskiej Stronia Śląskiego 

powiedziała, że dopóki nie wprowadzi się sensownych rozwiązań na szczeblu 

krajowym, tak małe miejscowości jak nasza, na końcu kraju, będą się 

borykać z problemami zabezpieczenia medycznego dla mieszkańców. 

 

Pani Hanna Robak Przewodnicząca Niezależnego Związku Zawodowego 

Pracowników Wojewódzkiego Centrum Psychiatrii Długoterminowej 

poinformowała, iż obecnie oddział Narodowego Funduszu Zdrowia we 

Wrocławiu przechodzi reorganizację kadrową, więc na chwilę obecną należy 
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poczekać na nominację nowego dyrektora, aby wznowić rozmowy w/w 

temacie. 

Pani Maria Górniak Radna Powiatu Kłodzkiego przedstawiła problem 

mieszkańców, którzy często pomimo złego stanu zdrowia odmawiają 
ratownikom medycznym udzielenia pomocy w oddalonej jednostce szpitalnej, 

ponieważ „nie będą meli jak wrócić”. Pani Radna pomimo trudności, jakie 
wiążą się ze świadczeniem usług medycznych w dni wolne od pracy 
i w święta, apelowała, aby nie rezygnować z próby świadczenia w/w usług 

w Wojewódzkim Centrum Psychiatrii Długoterminowej w Stroniu Śląskim, 
wierząc, iż dobra organizacja pracy Pani Dyrektor Joanny Chromiec i tym 
razem pozwoli na osiągnięcie sukcesu. 

 
Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego, podsumowując 

temat powiedział, iż w chwili obecnej sytuacja służby zdrowia na terenie 
powiatu kłodzkiego do czerwca 2017 r. nie ulegnie zmianie, natomiast 
zasadne jest występowanie do Wojewody o dodatkowy specjalistyczny zespół 

ratownictwa medycznego. Pan Burmistrz zaproponował, że obecnie należy 
podjąć takie działania, aby szpital z Kłodzka lub Polanicy Zdrój chciał 

otworzyć w Wojewódzkim Centrum Psychiatrii Długoterminowej w Stroniu 
Śląskim dodatkowy punkt świadczący usługi medyczne w dni wolne od pracy 
i święta. 

 
Przewodniczący Rady o godzinie 11:30 ogłosił przerwę.  
Obrady wznowiono o godz. 11:45. 

 
Informacja o przygotowaniu wypoczynku dla dzieci i młodzieży 

w okresie wakacyjnym w gminie Stronie Śląskie. 
 
Pani Magdalena Laskowska Przewodnicząca Komisji Oświaty Sportu 

i Zdrowia Rady Miejskiej Stronia Śląskiego przedstawiła informacje 
przekazane przez Panią Renatę Nowak Prezesa Zarządu Strońskiego Parku 
Aktywności "Jaskinia Niedźwiedzia" Sp. z o.o., Panią Małgorzatę Lech 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Stroniu Śląskim oraz Pana 
Jakuba Chilckiego Dyrektora Centrum Edukacji, Turystyki i Kultury 

w Stroniu Śląskim na posiedzeniu Komisji Oświaty Sportu i Zdrowia w dniu 
6 czerwca br.  

 

Pan Dariusz Chromiec Zastępca Burmistrza Stronia Śląskiego 
poinformował zebranych o planie przebiegu wizyty dzieci z miasta 

partnerskiego La Machine we Francji. 
 

Przedstawienie planu pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej  

Stronia Śląskiego na II półrocze 2016 r. 
 
Przewodniczący Stałych Komisji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego 

przedstawili plan pracy Komisji na II półrocze 2016 roku. Plan pracy Stałych 

Komisji Rady Miejskiej dostępny jest na stronie internetowej w Biuletynie 

Informacji Publicznej w zakładce – Plan pracy Komisji. 
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Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenów położnych we wsi Stary 

Gierałtów - gmina Stronie Śląskie – projekt nr 1. 
 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 

projekt uchwały nr 1. 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczącego 

Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego o przedstawienie opinii 

dotyczącej projektu uchwały nr 1. 
Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 1 

zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Projekt uchwały nr 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 

głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXIV/143/16 głosowało 14 
obecnych radnych (jednogłośnie). 

 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia i realizacji  

„Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Stronie Śląskie” – projekt nr 2. 

 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 
projekt uchwały nr 2. 

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczących 
Komisji Stałych, Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii 
dotyczącej projektu uchwały nr 2. 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 2 zaopiniowała pozytywnie 
i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 2 

zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały nr 2 zaopiniowała 

pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Projekt uchwały nr 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 

głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXIV/144/16 głosowało 14 
obecnych radnych (jednogłośnie). 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania nieruchomości  
niezabudowanych, położonych w obrębie wsi Stara Morawa,  

na rzecz Sołectwa Stara Morawa – projekt nr 3. 
 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 

projekt uchwały nr 3. 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczących 

Komisji Stałych Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii 
dotyczącej projektu uchwały nr 3. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 3 zaopiniowała pozytywnie 

i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 3 
zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
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Projekt uchwały nr 3 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXIV/145/16 głosowało 14 

obecnych radnych (jednogłośnie). 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Stronia Śląskiego na II półrocze 2016 roku – projekt nr 4. 

Pan Miłosz Węgrzyn Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 
projekt uchwały nr 4. 

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczących 
Komisji Stałych Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii 

dotyczącej projektu uchwały nr 4. 
Komisja Oświaty, Sportu i Zdrowia projekt uchwały nr 4 zaopiniowała 
negatywnie. 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 4 zaopiniowała pozytywnie 
i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 4 
zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały nr 4 zaopiniowała 

negatywnie. 
Projekt uchwały nr 4 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 

głosowanie i tak za przyjęciem projektu uchwały nr 4 głosowało 
8 radnych „za”, 1 radny „przeciw”, 5 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący Rady Ryszard Wiktor poinformował, iż w wyniku głosowania 
uchwała nr XXIV/146/16 została przyjęta. 
 

Salę obrad o godzinie 12:30 opuścił Przewodniczący Rady Miejskiej 
Pan Ryszard Wiktor, obradom przewodniczyła Pani Gabriela Janiszewska 

Wiceprzewodniczaca Rady Miejskiej.  
 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej 

Stronia Śląskiego Nr XVI/102/15 z dnia 30 grudnia 2015 r.  
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Stronie Śląskie – projekt nr 5. 

Skarbnik Gminy Pani Grażyna Konopka przedstawiła projekt uchwały 
nr 5. 

Wiceprzewodnicząca Pani Gabriela Janiszewska, poprosiła Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 
uchwały nr 5. 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 5 zaopiniowała pozytywnie 
i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Projekt uchwały nr 5 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXIV/147/16 głosowało 13 

radnych „za”, (jednogłośnie). 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stronie Śląskie 
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na 2016 rok – projekt nr 6. 

 
Skarbnik Gminy Pani Grażyna Konopka przedstawiła projekt uchwały 

nr 6. 
Wiceprzewodnicząca Pani Gabriela Janiszewska, poprosiła Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

uchwały nr 6. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 6 zaopiniowała pozytywnie 
i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 

 
Na salę obrad o godzinie 12:33 powrócił Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Ryszard Wiktor. 
 
Projekt uchwały nr 6 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXIV/148/16 głosowało 14 

radnych „za”, (jednogłośnie). 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Stronie Śląskie – projekt nr 7. 
 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 

projekt uchwały nr 7 z poprawką. 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczących 

Komisji Stałych Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii 
dotyczącej projektu uchwały nr 7. 
Komisja Oświaty, Sportu i Zdrowia projekt uchwały nr 7 zaopiniowała 

pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu z poprawką. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 7 zaopiniowała pozytywnie 

i wniosła o przyjęcie projektu z poprawką. 
Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 7 
zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu z poprawką. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały nr 7 zaopiniowała 
pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu z poprawką. 
Projekt uchwały nr 7 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXIV/149/16 głosowało 14 

obecnych radnych (jednogłośnie). 
 

Salę obrad o godzinie 12:43 opuścił Radny Pan Stanisław Dobrowolski. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi – projekt nr 8. 
 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 

projekt uchwały nr 8. 
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Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczących 

Komisji Stałych Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii 
dotyczącej projektu uchwały nr 8. 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 8 zaopiniowała pozytywnie 
i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 8 

zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały nr 8 zaopiniowała 
pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Projekt uchwały nr 8 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 

głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXIV/150/16 głosowało 13 
obecnych radnych (jednogłośnie). 
 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu,  
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie  

odpadami komunalnymi – projekt nr 9. 
 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 

projekt uchwały nr 9. 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

uchwały nr 9. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 9 zaopiniowała pozytywnie 

i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Projekt uchwały nr 9 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 

głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXIV/151/16 głosowało 13 
radnych „za”, (jednogłośnie). 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na obszarze  

Gminy Stronie Śląskie – projekt nr 10. 
 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 

projekt uchwały nr 10. 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczącego 

Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 
uchwały nr 10. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 10 zaopiniowała 

pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Projekt uchwały nr 10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 

głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXIV/152/16 głosowało 13 
radnych „za”, (jednogłośnie). 

 
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego  

"Rogóżka" – projekt nr 11. 
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Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 

projekt uchwały nr 11. 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczących 

Komisji Stałych Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii 
dotyczącej projektu uchwały nr 11. 
Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 11 

zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały nr 11 zaopiniowała 
pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Projekt uchwały nr 11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 

głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXIV/153/16 głosowało 13 
obecnych radnych (jednogłośnie). 
 

Przewodniczący Rady o godzinie 12:50, ogłosił przerwę.  
Obrady wznowiono o godz. 13:10. 

 
Sprawozdanie Burmistrza Stronia Śląskiego z bieżącej działalności 

w okresie między sesjami. 

 
Pan Zbigniew Łopusiewicz, Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 

sprawozdanie z bieżącej działalności w okresie między sesjami, które stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Interpelacje Radnych. 
 

Interpelacje nie zostały złożone. 

 
Zapytania i wolne wnioski. 

 
Radny Pan Jan Florowski podziękował za odnowienie tablicy 

informacyjnej przy moście prowadzącym z ul. Nadbrzeżnej na ul. Hutniczą. 

Radny powrócił do tematu braku wykaszania trawy za budynkiem przy 
ul. Nadbrzeżnej 24, rozbitej latarni przy garażach na ul. Ogrodowej, remontu 
ulicy Kościelnej oraz lokalizacji szaletu miejskiego. 

Pan Burmistrz odpowiedział, iż właściciel terenu przy ul. Nadbrzeżnej 
udzielił odpowiedzi, że obecnie będzie prowadził uprawę ekologiczną bez 

wykaszania trawy. Przy sprawach takich jak naprawa uszkodzonych latarni 
Pan Burmistrz poprosił o cierpliwość, ponieważ lampy są budowlami, które 
są ubezpieczone należy poczekać na decyzję ubezpieczyciela w sprawie 

odszkodowania. Remont ul. Kościelnej nie był uwzględniony w budżecie 
gminy, natomiast pojawiła się szansa pozyskania środków na ten cel, o które 
gmina będzie wnioskować. Lokalizacja szaletu miejskiego jest przewidziana 

na skwerku przy budynku pocztowym, natomiast w trakcie przygotowywania 
dokumentacji wystąpiły trudności z przyłączem energetycznym. 

 
Salę obrad o godzinie 13:35 opuścił Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Ryszard Wiktor, obradom przewodniczyła Radna Pani Gabriela 

Janiszewska Wieprzewodnicząca Rady Miejskiej.  
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Radny Pan Dariusz Guli w związku ze zdarzeniem drogowym, jakie 
miało miejsce na drodze w kierunku Bolesławowa zwrócił uwagę na brak 

przenośnego oznakowania drogi jednokierunkowej przy Zalewie w Starej 
Morawie, którą wykorzystano do przeprowadzenia objazdu, wprowadzając 
ruch dwukierunkowy. 

 
Radny Pan Jan Biały zapytał czy została uzgodniona sprawa 

korzystania z placu zabaw przy Przedszkolu Miejskim w okresie wakacyjnym 

przez dzieci? 
Dyrektor Pani Celina Chęś – Drańczuk przedstawiła zebranym 

skomplikowaną sytuację odpowiedzialności za korzystanie z obiektu 
wybudowanego na terenie Przedszkola Miejskiego. 

 

Radny Pan Zbigniew Dyląg zapytał czy w związku z wycofaniem kursów 
PKS w kierunku Bolesławowa zostały podjęte rozmowy z przewoźnikami. 

Pan Burmistrz odpowiedział, iż obecnie negocjowane są dwa przejazdy 
w stronę Bolesławowa przez autokary mające obsługiwać darmową linię 
do Zalewu w Starej Morawie. 

 
Radny Pan Wiesław Ryczek, poprosił w imieniu mieszkańców 

ul. Świerczewskiego i ul. Nowotki o zamontowanie trzech ławek 

na os. Morawka przy ulicy od dawnej Izby Przyjęć w stronę sklepu Rema, 
Radny poinformował zebranych o zamieszczonej naklejce z informacją o 

zakazie używania soli drogowej na bloczkach betonowych wykorzystywanych 
do odbudowy schodów łączących ul. Kościuszki z ul. Kościelną. 

Pan Burmistrz odpowiedział, iż sprawą informacji zamieszczonych 

na naklejkach na materiałach używanych do budowy schodów zajął 
się inspektor nadzoru, który uzyskał informację od producenta, 

iż są to bloczki wykonane w technologii, w której wykonywane 
są krawężniki, natomiast ze względu na dodanie do mieszanki koloru dla 
własnego bezpieczeństwa firma zamieściła taką informację, ponieważ nie 

wykluczają, że przy użyciu soli drogowej istnieje możliwość wystąpienia 
odbarwień.  

Radny Pan Miłosz Węgrzyn, przedstawił raport Najwyższej Izby Kontroli 

w sprawie opieki nad zwierzętami bezdomnymi. Przedstawił dobre praktyki, 
które oniosły pozytywne skutki w innych gminach. 

Pan Burmistrz poinformował o akcji sterylizacji kotów przez Fundację 
„Kocie życie” zapraszając do lektury Biuletynu Samorządowego „Nowinki 
Strońskie”. 

 
Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

 

Pan Jan Biały Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 
odczytał notatkę sporządzoną podczas spotkania z przedstawicielami sołectw 

z dnia 2 czerwca br.  
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Radny Pan Dariusz Gulij w związku z zaistniałą sytuacją w Komisji 

Rewizyjnej poinformował o rezygnacji z funkcji Zastępcy Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Wiktor przyjął informację 

do wiadomości i poprosił o rozpatrzenie sprawy na posiedzeniu komisji. 

 
Radny Pan Zbigniew Frodyma wyraził zaniepokojenie, zwracając 

się do Pana Miłosza Węgrzyna Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

„co tam się dzieje w tej komisji, ciągle są jakieś niedomówienia, zostaliśmy 
wybrani, aby godnie reprezentować Naszych mieszkańców(…)”. 

Radny Pan Miłosz Węgrzyn Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
powiedział, iż nie odczuł takiej sytuacji, aby nie było możliwości współpracy 
z członkami komisji, nawet jeśli poszczególni członkowie komisji mają inne 

zdania. Również w innych komisjach członkowie nie zawsze są jednomyślni. 
Pan Radny odniósł się również do pisma Polskiego Towarzystwa Turystyczno 

Krajoznawczego informując o przygotowanej odpowiedzi na w/w pismo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Wiktor przypomniał 

Radnemu Panu Miłoszowi Węgrzynowi, że pismo zostało skierowane 
do Przewodniczącego Rady Miejskiej i poprosił o nie przygotowywanie 
odpowiedzi na pismo. Przewodniczący również przypomniał Radnemu Panu 

Miłoszowi Węgrzynowi, iż od miesiąca czeka na pismo skierowane 
do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych, wyjaśniając, iż wszystkie 

pisma sporządzane i wysyłane przez Komisje Rady Miejskiej powinny się 
znajdować w dokumentacji Rady Miejskiej prowadzonej w Biurze Obsługi 
Rady Miejskiej. 

 
Radny Pan Jan Florowski powiedział, że jest zaskoczony rezygnacją 

z funkcji Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Dariusza Gilija, 
sugerując, iż może z funkcji powinien zrezygnować Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej, ponieważ jak powiedział „czasami ja się czuje na tej komisji jak 

przed jakimś prokuratorem, tak nie może być”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Wiktor powiedział, 

że poinformuje Radnych o sposobie załatwienia sprawy w związku z pismem 
Polskiego Towarzystwa Turystyczno Krajoznawczego. 

 
Zakończenie XXIV sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 

 

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i udział 
w obradach i o godzinie 14:05 zamknął XXIV sesję Rady Miejskiej Stronia 
Śląskiego.   

 
Protokół sporządziła: 

Agnieszka Gawron 
Przewodniczący Rady Miejskiej  
             Ryszard Wiktor  

       /-/ podpis nieczytelny 


